
Danes o novih
članih NS Abanke
Skupščina VNS znova predlagana
Branko Pavlin in Vladimir Mišo Čeplak
Ljubljana - Delničarji Aban-
ke Vipe, v kateri sta glavna del-
ničarja Zavarovalnica Triglav
in finančni holding Sava, bodo
danes glasovali tudi o novih
nadzornikih. Včeraj še ni bilo
znano, ali bo na skupščini lah-
ko glasovala tudi Zavarovalni-
ca Triglav, saj nima glasovalnih
pravic.

Vanja Tekavec

Glavna točka današnje skupščine
Abanke Vipe je glasovanje o dveh
novih nadzornikih tretje največje
domače banke, saj prav danes po-
teče mandat nekdanjemu predse-
dniku uprave Dnevnika Branku
Pavlinu in pomočniku predsedni-
ka uprave Zavarovalnice Triglav
Vladimirju Mišu Čeplaku. V NS
Abanke sta bila prvič imenovana
leta 2009 in sedanji nadzorni svet
predlaga delničarjem, naj oba potr-
dijo za ponovni štiriletni mandat.

Pri tem velja spomniti, da sta iz
NS Abanke že pred časom izstopi-
la Slaven Mičkovič in predstavnik
malih delničarjev Andraž Grum.
Posledično je v NS Abanke Vipe
vse manj nadzornikov iz časov,
ko je Abanko obvladovala trojica
Triglav-cerkveni Zvon-kranjska
Sava; od nekdanje garniture nad-
zornikov sta pravzaprav ostala le
še Pavlin in Čeplak. Poleg njiju so v

NS še Andrej Andoljšek (član upra-
ve Save), Andrej Slapar (sedanji
šef Zavarovalnice Triglav), Franci
Strajnar (Sava), upokojenka Kri-
stina Ana Dolenc in Janko Gedrih
(Gorenjska banka). Ker je Sava
tudi večinska lastnica Gorenjske
banke, ima zdaj v NS Abanke tudi
največ besede.

Na predlagani sklep o ponovnem
imenovanju Pavlina in Čeplaka do
včeraj nobeden od delničarjev ni
vložil nasprotnega predloga, kar
pa ne pomeni, da jih ne more vlo-
žiti na sami skupščini. Drugo vpra-
šanje je, ali bodo delničarji danes
poskušali zapolniti vsa mesta v NS.
Abanka ima zdaj sedemčlanski NS,
po statutu pa ima NS lahko do de-
vet članov. Še včeraj ni bilo znano
niti, ali bo na današnji skupščini
lahko glasovala Zavarovalnica Tri-
glav, ki je od januarja 2011 v banki
brez glasovalnih pravic.

Še večji izziv kot imenovanje no-
vih nadzornikov bo lov za svežim
kapitalom, saj se mora tretja najve-
čja banka do konca junija dokapita-
lizirati v višini 90 milijonov evrov.
Kdo bo banki zagotovil svež kapi-
tal, ni znano, časa za to pa je vedno
manj. Predsednik uprave Abanke
Jože Lenič je po aprilski skupščini
povedal: »Pogovori z zunanjimi
investitorji potekajo ves čas. Inve-
stitorji so pokazali določen interes
za vlaganje svežega kapitala, čas pa
bo pokazal, ali bo ta interes tudi
uresničen.«

Jože Lenič Foto Blaž SamecN
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